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ZDARMA

Město:  Golčův Jeníkov
Části obce:  Stupárovice, Sirákovice, Olšinky, Nasavrky, Římovice, Dolík, Budka, Vrtěšice, Kobylí Hlava

Obce:  Chrtníč, Nová Ves u Leštiny, Podmoky, Skryje, Zvěstovice

AUTOBUSOVÁ 
LINKA 

ROZHOVOR 
S ŘEDITELKOU

GOLČŮV JENÍKOV 
V LITERATUŘE

Tak tu máme závěr tohoto podivu-hodného školního roku. Roku 
protkaného covidem, distanční výukou, korokily (tuk na těle nasbí-
raný během karantény či distanční výuky) a nadějí, že brzy bude 
zase líp. Myslím, že jsme to zvládli – děti, my učitelé i rodiče – velmi 
dobře.

V týdnu od 7. do 14. června měli rodiče možnost zvolit si dva své 
zástupce do školské rady. Všechny hlasy byly sečteny dne 15. 6.  
a zástupci rodičů ve školské radě se stala Renata Procházková  

a Jiří Matoušek. No a aby byla informace kompletní, tak ve školské 
radě jsou ještě dva zástupci za pedagogický sbor – Miroslava  
Nigrinová a Jiří Blabolil a také dva zástupci za zřizovatele – Pavel 
Kopecký a Jiří Brož.

Každé pondělí se testujeme a není to žádný problém. Všechny stra-
chy z toho, jak to bude probíhat, jak to děti zvládnou, jsou tytam. 
Zvládáme to na jedničku.

Z NAŠÍ ŠKOLY

– pokračování na straně 4
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Datum konání: 27. 5. 2021
Předsedající: Ing. Pavel Kopecký
Doba zasedání: 18.00–19.10 hod.

Přítomni:  11 členů ZM
Omluveni:   P. Koláčný, O, Fialová, R. Mazůrka
     M. Málek
Neomluveni: 0

058/2021 Určení ověřovatelů a zapisovatelky
Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov určuje ověřovateli zápisu  
Miroslava Dibelku a Ing. Milana Melechovského a zapisovatelkou 
Ing. Ivetu Nepovím Zadinovou.

059/2021 Schválení programu
Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov schvaluje následující program 
zasedání:

 1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) 
  a zapisovatelky
 2) Schválení programu
 3) Zpráva z jednání rady
 4) Příspěvek zahrádkáři
 5) Prodej pozemku parc. č. 210/2 Golčův Jeníkov
 6) Hasičárna Sirákovice
 7) Valná hromada společnosti VAK Havlíčkův Brod
 8) Komunikace okolo pivovaru
 9) VŘ Dopravní terminál – projektové dokumentace
 10) Dodatek č. 1 – parkoviště V Zahradách
 11) Dodatek č. 1 – dětské hřiště tržiště, Ráj a MŠ
 12) Diskuse

060/2021 Zpráva z jednání rady
Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov bere na vědomí zprávu  
z jednání rady města z 11. 5. 2021 bez připomínek.

061/2021 Příspěvky
Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov schvaluje finanční dar pro 
Český zahrádkářský svaz Golčův Jeníkov, Nám. T. G. Masaryka 
110, 582 82 Golčův Jeníkov, IČ: 464 84 329 ve výši 10.000 Kč.

Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov schvaluje finanční dar  
pro Honební společenstvo Golčův Jeníkov-Nasavrky, Nasavrky 28, 
582 82 Golčův Jeníkov, IČ: 70988927 ve výši 5.000 Kč.

062/2021 Prodej pozemku parc. č. 210/2 Golčův Jeníkov
Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov schvaluje prodej pozemku 
parc. č. 210/2 o výměře 420 m2 v  k.ú. Golčův Jeníkov – kupující  
SJM Zeman Milan a Zemanová Helena (RČ/IČO: 560723/0519 & 

585507/0441), V Zahradách č.p. 485, 58282 Golčův Jeníkov za cenu 
dle znaleckého posudku ve výši 169.260 Kč.

063/2021 Hasičárna Sirákovice
Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov schvaluje na základě výběro-
vého řízení firmu Michal Šafařík, Bojmany 12, 286 01 Čáslav,  
IČ: 64177173 na částečnou rekonstrukci hasičárny v  Sirákovicích  
- Etapa I za nabídkovou cenu 208.019 Kč včetně DPH.

064/2021 Valná hromada společnosti VAK Havlíčkův Brod
Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov deleguje na jednání valné hro-
mady společnosti Vodovody a kanalizace Havlíčkův Brod, a.s.,  
Žižkova 832, Havlíčkův Brod, IČ: 48173002 konané dne 16. 6. 2021 
za město Golčův Jeníkov starostu města Ing. Pavla Kopeckého, 
U Mlýna 879, Golčův Jeníkov.

065/2021  Komunikace okolo pivovaru
Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov bere na vědomí informaci  
o realizaci chodníku a stavebních parcelách (násyp chodníku  
zasahuje na parcely) a následně schvaluje vícepráce na komunikaci 
okolo pivovaru – přeložka kabelu CETIN za cenu 98.104,86 Kč  
bez DPH.

066/2021  VŘ Dopravní terminál – projektové dokumentace
Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov schvaluje na základě výběro-
vého řízení firmu Architektonická kancelář Ing. arch. Pavel Maléř, 
CSc. Krátká 694, 530 03 Pardubice, IČ: 13182196 na akci „Dopravní 
terminál – projektová dokumentace“ za nabídkovou cenu 299.500,- 
Kč bez DPH.

Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov schvaluje na základě výběro-
vého řízení firmu ARTENDR s.r.o., Nádražní 67, Velký Osek,  
IČ: 24190853 na akci „Dopravní terminál (parkoviště) – projektová 
dokumentace“ za nabídkovou cenu 220.000 Kč bez DPH.

067/2021  Dodatek č. 1 – parkoviště V Zahradách
Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov schvaluje dodatek č. 1  
ke smlouvě o dílo na akci „Chodník-ul. Za Pivovarem-Golčův  
Jeníkov“ - rozšíření chodníku a parkovací stání za nabídkovou cenu 
368.802,37 Kč bez DPH.

068/2021  Dodatek č. 1 – dětské hřiště tržiště, Ráj a MŠ
Zastupitelstvo města Golčův Jeníkov schvaluje dodatek č. 1  
ke smlouvě o dílo na akci „Vybudování dětského hřiště ve městě 
Golčův Jeníkov“ – prodloužení termínu plnění do 31. 7. 2021.

Ing. Pavel Kopecký Ing. Iveta Nepovím Zadinová Jiří Brož, DiS
 starosta místostarostka místostarosta

Usnesení ze zasedání zastupitelstva města Golčův Jeníkov 
konaného dne 27. května 2021 od 18.00 hodin
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Celá desetiletí chybějící autobusová linka Golčův  
Jeníkov – Třemošnice a zpět je již od ledna 2021  
v provozu. Společnot Arriva Východní Čechy a.s. zaháji-
la roční zkušební provoz této nové autobusové linky 
hned v lednu 2021. 

Autobusy tak několikrát denně ve velmi dobrých časech 
nabízejí rychlé spojení pro všechny, kteří chtějí využít 
veřejnou dopravu do práce nebo do školy v Třemošnici. 
Třemošnice má vždy co nabídnout: pracovní příležitosti 
ve firmách, které vyrábějí na plné obrátky, solidní zázemí 
lékařské péče v moderním zdravotním středisku nebo 
zajímavé možnosti maturitních a učebních oborů pro 
strojírenský a dřevozpracující průmysl ve SOŠ a SOU 
technickém Třemošnice. 

Největší zájem o tuto autobusovou linku mají samozřej-
mě středoškoláci z okolí Golčova Jeníkova a z obcí podél 
trasy do Třemošnice, protože po letech komplikací  
se konečně dopraví do třemošnické střední včas a od-
poledne na ně autobus opět čeká na rozvoz zpět domů 
v několika časových intervalech. 

Díky této autobusové lince jsou tedy města Třemošnice 
a Golčův Jeníkov o velký kus blíže. A nejen to. Autobu-
sová linka do  Třemošnice otvírá i pohodlné spojení 
s  průmyslovými Pardubicemi a Chrudimí, protože  
v Třemošnici stačí jen přestoupit na další navazující au-
tobusy. 
                                                                                                                                                      

               (Sat) 

AUTOBUSOVÁ LINKA 
GOLČŮV JENÍKOV – TŘEMOŠNICE A ZPĚT
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V pondělí 14. 6. 2021 jsme se fotili. Byla udělena výjimka, takže jsme 
mohli i bez roušek a respirátorů. Děti se vyloženě těšily, byly přímo 
nadšené – skupinek a sólo fotografií pro babičky a dědečky bylo  
nespočet. 

Žáci druhých tříd se účastnili soutěže, kdy napsali a ilustrovali kníž-
ku Medvídek na ledu. V  konkurenci více než stovky škol skončili 
čtvrtí a vysloužili si 2 tablety, které jim byly předány 26. května  
(viz foto).

No a deváťáci? Ti jsou v pohodě, vyklidnění, mají to za pár, jsou už 
rozumní a dá se s nimi bavit o různých věcech. Někdy mě až překva-

puje, jak jsou vyspělí v názorech na svět, rodinu, vztahy… Přál jsem 
jim vše dobré už minule, psal jsem, že se těším, až se jednou potká-
me, třeba za 10 let, a oni mi řeknou všechny ty dobré zprávy z jejich 
života. Ale ještě jednou: ze srdce vám všem přejeme, aby se vám  
dařilo na střední a v životě a abyste byli šťastní. 

Na dětech je vidět, že už cítí vůni prázdnin, známky jsou uzavřeny, 
teď už to jen nějak dotáhnout a hurá na tábory, k babičkám, na výle-
ty a třeba i dovolené. Tak vám všem, milé děti, přejeme prázdnino-
vou pohodu, užívejte si volna plnými doušky a těšíme se, že se zase 
společně ve zdraví sejdeme v září. No a necháme se překvapit, jaký 
bude ten další školní rok. Nu což, těšme se a mějme se fajn.

M. Zezula

Z NAŠÍ ŠKOLY

– pokračování ze strany 1

Tělocvičná jednota Sokol Golčův Jeníkov 
bude během měsíců září až prosinec 2021 pořádat

TANEČNÍ KURZ 
PRO MLÁDEŽ

Výuka tance a společenského chování 
proběhne v místní sokolovně v Golčově Jeníkově.

kurzovné - jednotlivci: 1700 Kč   
gardenka: 300 Kč

kurzovné - celý pár: 3000 Kč (2 x 1500 Kč) 

zápis a úhrada kurzovného: 
na Městském úřadě Golčův Jeníkov 

u paní Ing. L. Nesládkové (tel. 569 435 311)

taneční kurzy - vždy neděle - září–prosinec 2021
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O prázdninách se riziko zranění dětí zvyšuje
Nebezpečným situacím je nutné předcházet 

KRAJ VYSOČINA – Policisté z Krajského ředitelství policie kraje 
Vysočina apelují na všechny rodiče, aby měli vždy přehled o aktivi-
tách, kterými se jejich dítě ve svém volném čase zabývá. S přicháze-
jícími prázdninami se riziko zranění dětí zvyšuje. Děti mají velké 
množství volného času a zvláště ti starší budou mnohdy bez dohle-
du dospělé osoby. To s  sebou nese riziko, že se děti dostanou  
do nebezpečných situací, při nichž může být ohroženo jejich zdraví 
a někdy i život.

Především malé děti je nutné nenechávat bez dozoru. Pokud dítě 
přece jen zůstane doma samotné, je dobré zkontrolovat okna a dve-
ře, zda jsou dobře zavřené. Po setmění je vhodné zatáhnout rolety, 
žaluzie, závěsy. U telefonu by měla být připravená důležitá telefon-
ní  čísla(rodiče, policie, hasiči, zdravotníci, příbuzní). Zazvoní-li  
telefon, neměly by se děti s cizí osobou vybavovat,  zejména by jí  
neměly říkat, že jsou doma samy, a nesdělovat žádné  informace  
o sobě ani o ostatních členech rodiny.

Zvláštní pozornost v době nepřítomnosti dospělé osoby je kladena 
na zabezpečení jakékoli nádoby naplněné vodou, do kterých by děti 
mohly spadnout. Jedná se zejména o venkovní bazény, sudy nebo 
jiné sběrné nádoby na vodu k zalévání. Je nutné také zmínit, že nelze 
podceňovat ani dětské bazénky s malým množstvím vody, i ty před-
stavují pro děti nebezpečí.

Děti je nutné poučit o bezpečném chování při návštěvě koupališť. 
Obzvláště nebezpečné je pro děti skákání do rybníků s neznámou 
hloubkou vody. Vážné zranění si může dítě způsobit při skoku  
do místa, kde je rybník mělký nebo je dno kamenité. Před skokem 
do vody je v teplém počasí také důležité se předem zchladit. Je také 
nutné nepřeceňovat své síly. 

Pokud jsou děti doma samotné a někdo zazvoní, nesmí hned otevřít 
dveře. Nejprve si musí ověřit, kdo stojí za nimi, a otevřít jen lidem, 
které dobře znají. K  ověření totožnosti osoby za dveřmi bytu  
je vhodné použít kukátko či bezpečnostní řetízek, popřípadě oslove-
ní osoby skrz dveře. Pokud ale nejsou rodiče doma, nemělo by dítě 
nikoho  pouštět  dovnitř bez jejich vědomí. Dveře bytu by neměly 
otevírat ani v případě, když člověk za dveřmi prosí o pomoc nebo 
tvrdí, že má něco pro rodiče. Je lepší ho poslat třeba k sousedům, 
pokud bude skutečně potřebovat pomoc nebo bude  mít něco pro  
rodiče, zazvoní u někoho jiného. Není třeba nic vysvětlovat, takový 
člověk umí dobře přesvědčovat. Je lépe vůbec neodpovídat.

Jednou z nejnebezpečnějších situací je jízda na tzv. autostop. Děti by 
neměly nastupovat do vozidla, aniž by znaly osádku, která je chce 
svést. V  mnoha případech napříč celou republikou se policisté  
v  minulosti setkali s  případy, kdy bylo dítě uneseno či odvezeno  
do neznámého místa. 

Rodiče musí vědět, kde dítě je a kdy přijde domů. Klíče od bytu nebo 
domu by děti neměly nikdy nosit viditelně. S cizími lidmi nesmí ni-

kam chodit ani přijímat jakékoli pozvání, i kdyby nabízeli něco vel-
mi zajímavého k vidění, něco dobrého k jídlu, zvířátka, peníze nebo 
třeba hračky. Při kontaktu s cizími lidmi je důležité, aby si děti vždy 
udržovaly bezpečný odstup a byly připravené v případě nebezpečí 
utéct nebo volat o pomoc.

Při jízdě na jízdním kole musí být pro děti samozřejmostí cyklistic-
ká přilba, při jízdě ve vozidle použití zádržných systémů a při spor-
tovních aktivitách, které to vyžadují, používat bezpečnostní  
a ochranné prvky.
 
Alkohol
Policisté se bohužel poměrně často setkávají s požíváním alkoholu  
u osob mladistvých i nezletilých, proto bychom chtěli apelovat  
na rodiče, aby věnovali dětem patřičnou pozornost. Pokud jsou  
děti doma samy, měli by mít rodiče vždy připravený způsob jejich 
kontroly nebo si nejlépe zajistit spolehlivou osobu, která na dítě  
dohlédne.

Děti mají velké množství volného času, zvláště ti starší jsou mnohdy 
bez dohledu dospělé osoby a se svými vrstevníky se sdružují do sku-
pinek. To s sebou nese riziko, že se děti dostanou do situací, které 
pro ně mohou být nebezpečné nebo přímo ohrožující jejich život  
a zdraví. Zvláště mladiství mají tendence experimentovat s alkoho-
lem, cigaretami a nezřídka také s drogami, nejčastěji s marihuanou. 
Toto experimentování je pak posíleno zvláště ve skupině vrstevníků,  
kde se ke zkoušení návykových látek mezi sebou vzájemně „hecují“. 
Alkohol a jiné návykové látky ale mají na organismus dítěte nevypo-
čitatelné účinky. Může tak lehce dojít k  intoxikaci nebo k  jinému 
ohrožení zdraví i života dítěte.

Je nutné, aby rodiče i na takovou situaci mladistvé připravili  
a poučili je, jak mají postupovat, a zdůraznili jim, proč je v těchto 
případech důležité nezříci se vlastní zodpovědnosti.

Krajské ředitelství policie kraje Vysočina
oddělení tisku a prevence
nprap. Mgr. Martin Hron, vrchní inspektor
tel: 974 261 209, mobil: 725 103 451, e-mail: martin.hron@pcr.cz

LETNÍ PRÁZDNINY - DĚTI

Krajské ředitelství POLICIE kraje Vysočina

Kancelář ředitele krajského ředitelství
Oddělení tisku a prevence

Tisková zpráva – 17. června 2021

číslo 6 / červen 2021



listy@golcuv-jenikov.cz 6

Jaký byl první rok ve funkci ředitelky školy?

Na úvod bych jenom chtěla říct, že v naší škole budu 1. 9. 
2021 přesně 40 let. Uteklo to jako mávnutím proutku.  
Až na pár dní jsem se vždy do práce těšila a chodím tam 
ráda i teď. Třeba se tomu někdo bude smát, ale mně je to 
jedno. Stále jsem si nezvykla, když mě někdo osloví „paní 
ředitelko“. Co mi už došlo, je ta obrovská zodpovědnost, 
která na každém řediteli leží. Já se ale mám dobře.  
Okolo mě je hodně pracovitých lidí, kterým záleží  
na dětech i na škole. Oporu mám ve své zástupkyni,  
která přebrala velkou část úkolů a práce. Pověst školy  
se buduje léta, ale jedním neuváženým krokem se zničí. 
Pak trvá hodně dlouho, než se vše vrátí zpátky. Nám se 
to postupně daří.

První rok ve funkci ředitelky? Byl těžký, plný seznamová-
ní a každodenního učení se, s  minimem volného času 
pro sebe. Rok, kdy se nastartovala dobrá spolupráce se 
zřizovatelem a radou města. Rok, kdy byla obnovena 
spolupráce se sdružením rodičů. Rok bez přítomnosti 
žáků ve škole. Rok doprovázený obavami o zdraví  
blízkých i kolegů. Naučilo mě to oddělovat podstatné  
od nepodstatného, důležité od malicherného a povznést 
se nad neoprávněnou kritiku a směšné rozmíšky mezi 
lidmi. Ráda bývám mezi dětmi a došlo mi, že najednou 
starosti jsou s nimi poloviční a radost v jejich společnos-
ti je dvojnásobná.

Splnila se Vaše očekávání, nebo Vás něco vyloženě 
zaskočilo či překvapilo?

Optimisticky naladěná do nové práce jsem očekávala,  
že školní rok proběhne bez problémů. Opak byl pravdou. 
V  říjnu jsme přešli na distanční výuku a nikdo netušil,  
že to bude trvat skoro celý školní rok.

Zaskočila mě přemíra administrativy. Stále se měnící 
vládní nařízení ohledně covidu, což jeden člověk nedo-
káže ani nastudovat. Překvapili mě kolegyně a kolegové 
a to v dobrém slova smyslu. 

V tomto týdnu máme poslední pedagogickou radu a při-
pravujeme závěrečné vysvědčení. Na všech vidím, jak 
zodpovědně přistupují ke klasifikaci a zvažují každou 
známku. Zohledňují distanční výuku a nynější snahu 
jednotlivých dětí. Tak doufám, že děti i rodiče budou  
nakonec spokojeni. 

Jaký byl tento školní rok s covidem? Povedlo si již 
nyní něco změnit, zlepšit,..

Na začátku školního roku jsme se ihned začali školit  
a připravovat na možnou distanční výuku. Tady se uká-
zala perfektní spolupráce mezi kolegy, kdy jeden druhé-
mu pomáhali a poradili si. Podařilo se nám nakoupit včas 
notebooky a tablety, což se řadě škol nepovedlo, protože 
technika nikde nebyla. V této oblasti nastal velký posun 
naší školy oproti minulému školnímu roku.

Jak se vám celkově povedlo zvládnout složitou  
letošní výuku? Budete muset příští rok něco  
„dohánět“?

Výuku na 1. stupni se nám podařilo zvládnout ve všech 
ročnících. Na podzim se zaměříme na prohlubování  
a opakování probrané látky. Na 2. stupni byla probrána 
podstatná část učiva ve všech předmětech, pouze mini-
mum látky bude přesunuto do dalšího školního roku,  
kde se rovněž zaměříme na opakování, procvičení  
a vysvětlení látky tak, aby bylo na co navazovat.  
Budeme se snažit vyrovnat pokud možno u většiny žáků 
rozdíly ve znalostech. Bude to náročné pro učitele  
a zejména pro děti.

Co si myslíte, že by zajímalo obyvatele našeho měs-
ta, co by se chtěli o škole dovědět?

Určitě by chtěli vědět základní údaje: současný počet 
dětí v základní škole je 326, učí se v 17 třídách. Zajíma-
vostí je, že vzděláváme 12 žáků se statutem cizince. 
V  mateřské škole jsme naplnili kapacitu, tj. 90 dětí  
ve čtyřech třídách. Počet pedagogů v obou úsecích  
je 36, správních zaměstnanců je 16. Jaké změny budou 
od září? Zvýší se počet tříd na 18 a počet pedagogů  
o 4, z toho je jedna paní učitelka 1. stupně a 3 asistentky 
pedagoga.

Jak proběhlo přijímací řízení žáků 9. ročníku v letoš-
ním školním roce?

Přijímací řízení i v  letošním neobvyklém školním roce 
proběhlo úspěšně, všichni žáci byli přijati k  dalšímu 
vzdělávání:

1 žák nastoupí z  5. ročníku do osmiletého gymnázia  

20 žáků je přijato ke studiu na středních odborných  
školách s maturitou

15 žáků jde na učební obory

Rozhovor s ředitelkou Základní školy a Mateřské školy Golčův Jeníkov
Mgr. Alenou Víškovou
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Budete přijímat 3 asistentky pedagoga. Pozice asis-
tenta pedagoga je pro mnohé neznámou. Jak vám 
tedy pomáhají?

Je třeba si ujasnit, že asistent je asistentem pro peda-
goga, nikoliv pro žáka. Má pomáhat učiteli tak, aby  
se mohl částečně věnovat dítěti, které vyžaduje indivi-
dualizaci a diferenciaci při výuce. Jiné to je v případě,  
že žák vyžaduje celodenní dohled a přítomnost asistenta 
vzhledem ke svému postižení nebo zdravotnímu stavu. 
Tady se pak asistent musí věnovat pouze tomuto žákovi. 
Celý proces výuky je nastaven na spolupráci vyučujících 
a asistentů, pro obě strany je to o přípravě a každodenní 
vzájemné komunikaci.

Jaké máte plány a jaké změny čekají školu v nedale-
ké budoucnosti?

V mateřské škole nás čeká rekonstrukce podlah, malo-
vání tříd a chodeb, opravy záchodů. Byla dokončena  
zahrada okolo školy, čeká nás ještě stavba pódia. 

V základní škole plánujeme rekonstrukci tří tříd určených 
na výuku jazyků, přírodovědných předmětů a informati-
ky. Čekáme na dokončení sportovní haly, která roste 
před očima. Pokud budou kolegové souhlasit, uspořádá-
me den otevřených dveří, aby se rodiče, místní obyvate-
lé i bývalí žáci mohli do školy podívat. Máme krásnou 
školu a myslím, že se máme čím pochlubit.

Rozhovor s ředitelkou Základní školy a Mateřské školy Golčův Jeníkov
Mgr. Alenou Víškovou
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Den s hejtmanem na MAS
V pátek 11. 6. 2021 jsme měli možnost přivítat na MAS 
Královská stezka o.p.s. hejtmana Kraje Vysočina, pana 
Vítězslava Schreka. Odpolední program byl nabitý  
návštěvou realizovaných projektů na území MAS, před-
staveno bylo konkrétně vybavení Zájezdního hostince 
Kámen, zřízení Komunitního centra a modernizace 
učebny ZŠ ve městě Habry, stavba sportovní haly,  
zbudování chodníků a budoucí modernizace učeben  
ZŠ ve městě Golčův Jeníkov. Byli jsme nesmírně rádi,  
že jsme mohli také představit náš sociální podnik  
– Kavárnu Na cestě. Starostové z území pak měli mož-
nost diskutovat se svým hejtmanem na nejrůznější  
palčivá témata od 16 hod v sokolovně Habry a o hodinu 
později se k diskuzi mohla připojit veřejnost. 

Kavárna Na cestě vás zve na návštěvu 
Kavárna Na cestě funguje v  Habrech již pět měsíců.  
Od jejího otevření, kdy jsme museli kvůli koronavirové  
situaci provozovat pouze výdejní okénko, jsme urazili 
dlouhou cestu. Rozšířili jsme naši nabídku sladkého sor-
timentu. Kromě výborných zákusů, které si zčásti také 
vyrábíme, si u nás můžete pochutnat třeba na palačin-
kách. K dispozici jsou vždy čerstvé toasty a chlebíčky. 
Novinky najdete i mezi nápoji v podobě domácích limo-
nád, míchaných drinků a kvalitního vína. Všechny  
dobroty si můžete vychutnat v našich krásných prosto-
rech nebo v rámci venkovního posezení před kavárnou  
a na zahrádce.

Jsme rádi, že se nám podařilo navázat spolupráci s míst-
ními subjekty, konkrétně s haberským Komunitním  
centrem a bistrem AnnaSofieMarie. Za podpory města 
Habry jsme společnými silami realizovali již tři akce  
– Ukliďme Habry, pohádkovou cestu k  příležitosti  
Mezinárodního dne dětí a nedávno proběhlý Kulinářský 

MÍSTNÍ AKČNÍ SKUPINA KRÁLOVSKÁ STEZKA 
– AKTUALITY

Hejtman na MAS kavárna

Hejtman na MAS v Golčově Jeníkově

Hejtman na MAS Kavárna
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den v Habrech. Jsme rádi, že můžeme být součástí 
místního společenského života a přispívat k jeho rozvoji. 
Naší vizí je, aby prostor sloužil nejenom jako kavárna, ale 
také jako místo pro setkávání občanů s možností pořá-
dání různých kulturních a společenských akcí, jako jsou 
např. hudební večery, přednášky nebo akce pro děti.  
Věříme, že se nám podaří v  dohledné době takovouto 
akci zorganizovat. 

Informace a novinky zveřejňujeme na našich webových 
stránkách www.nacestekavarna.cz, najdete nás také  
na facebooku (Kavárna Na cestě) a instagramu  
(kavarna_naceste). 

Kavárnu provozuje Královská stezka o.p.s. a jedná se  
o pracoviště pro osoby s mentálním handicapem,  
konkrétně se zde můžete setkat s  klienty Domova  
ve Zboží. Projekt Sociální podnik Habry, r. č. CZ.03.2.65/
0.0/0.0/16_047/0016455 je spolufinancován z evrop-
ských strukturálních fondů prostřednictvím Operačního 
programu Zaměstnanost. 

Pokračování projektu MAP II v době koronavirové
Místní akční plány probíhají i nadále v online prostředí. 
Měsíce duben a květen byly webináře opravdu „našla-
pané“. Webinář „Prevence vadného držení těla“ proběhl 
pod vedením Petry Nyklové z oraganizace Zdravé štíst-
ko. Lektorka i přesto, že byla připojena pouze online, 
předala účastníkům mnoho zajímavých tipů na cvičení 
s dětmi. Další akcí, tentokrát pro veřejnost a rodiče, byl  
webinář „Školní zralost dítěte“ pod taktovkou lektorky  
a speciální pedagožky Hany Otevřelové. Jednalo se již  
o druhý termín, který jsme kvůli velkému zájmu rodičů 
museli přidávat. Lektorem oddychového webináře  
s  názvem „Najděte klíč ke svému potenciálu“ byl  
Ing. Marek Pavlík. Pedagogy ohromil nejen svým příjem-
ným výkladem, ale také závěrečnou aktivitou - rozklíčo-
vání týmových rolí jednotlivých pedagogů po předcho-

zím vyplnění krátkého dotazníku. V  měsíci květnu 
proběhly další webináře - „Vedení třídnických hodin jako 
základ primární prevence“, který lektorovala psycholož-
ka PhDr. Mgr. Veronika Pavlas Martanová, PhD.  Účastní-
ci byli velmi nadšeni z  této akce a odnesli si spoustu  
zajímavých podnětů, materiálů a inspirace, jak vést tříd-
nické hodiny, aby byly efektivní a pro děti zábavné.  
Abychom pedagogy namotivovali a vnesli jim novou 
energii do žil, uspořádali jsme webinář na téma „Potřeby 
a motivace v  učitelské práci“. Akce proběhla pod  
vedením zkušených lektorek z  organizace zabývající  
se duševním zdravím – „Nevypusť duši“. Závěr školního 
roku uzavřel webinář pod netradičním názvem „Karle, 
nevyrušuj!“ pod vedením známého lektora Mgr. Michala 
Dubce. Hlavní myšlenkou přednášky bylo vedení žáků 
k odpovědnosti a samostatnosti.  

Rádi bychom poděkovali všem pedagogům za jejich 
účast na všech proběhlých akcích a setkáních. Projekt 
Místní akční plány II končí v druhé polovině příštího roku 
a v  tuto chvíli se již připravují podklady pro žádost  
na navazující projekt akčního plánování v  území, tedy 
Místní akční plány III.

Konkrétní vypsané a plánované akce na nový školní  
rok naleznete na našich internetových stránkách  
www.kralovska-stezka.cz v pod záložkou MAP II/
vzdělávací akce nebo dejte „like“ naší FB stránce  
MAP Havlíčkobrodsko a Světelsko a nic vám neunikne.

Konference krajských místních akčních skupin
Po delší době se také mohli sejít všichni zástupci  
místních akčních skupin Kraje Vysočina, a to v  rámci 
konference CLLD (komunitně vedený místní rozvoj), 
která se uskutečnila ve dnech 7.–8. 6. 2021 v Bohuslavi-
cích u Telče. Hlavním tématem akce byla současnost 
jako inspirace a budoucí období k naplnění vize rozvoje 
regionu. Do programu svými vystoupeními přispěli  
i zástupci dalších MAS z  ČR, zástupce z  Evropského  
výboru regionů či zástupce Centra pro komunitní práci.  

ZA MAS Královská stezka o.p.s.
Lucie Šulcová

Konference CLLD

Kulinářský den v Habrech

číslo 6 / červen 2021
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Co vše nám červen nabídl? Tolik barev, vůní, chutí a dlouhotrvající-
ho svitu, který nás zalil příjemným teplem. Prodloužil dny, zkrátil 
noci. S dětmi trávíme maximum času venku a dosyta si vychutnává-
me krásy přírody, která se v červnu nachází v plném rozpuku.

Oslavili jsme Mezinárodní den dětí - zahráli jsme si šipkovanou,  
nacházeli indicie či ukrytou mapu… prostě hledali jsme poklad!  
Ať už s baťůžkem na zádech či bez něj. Někdo v lese, někdo v okolí 
školky. Ale zábava to byla náramná a poklad sladký. Někteří z nás 
v  rámci multikulturního tématu poznávali život dětí v  různých  
částech světa. Tak třeba na jeden den se naše děti jako mávnutím 
kouzelného proutku proměnily v  domorodé Afričany užívající  
si domorodé písně v rytmu bubnů. A další dny si zkusily, jak se žije 
indiánům, Číňanům či Japoncům. Vyrobily si indiánské čelenky, 
africké náhrdelníky, čínské klobouky či japonské vějíře. Díky práci 
s  glóbem a obrázkovým atlasem získaly děti povědomí o planetě 
Zemi.

Ve středu 16.6. jsme si opět mohli zasportovat na fotbalovém hřišti. 
Přípravy stanovišť se jako obvykle ujal pan Šveřepa a na zdárném 
průběhu akce se podíleli zkušení „matadoři“ z  místní ZŠ.. Děti  
si vyzkoušely různé sportovní disciplíny, ve kterých hlavní úlohu 
sehrály míče. Malí sportovci se snažili ze všech sil (až z  nich pot  
stříkal). Organizátorům patří velký dík za příjemně strávené dopo-
ledne.

A co ještě? Povídáme si o létě, prázdninách, hmyzu v trávě, zvířa-
tech hospodářských, domácích i cizokrajných. S těmi cizokrajnými 
jsme se seznámili prostřednictvím imaginárního výletu vláčkem  
do zoo, jenž se konal 18. 6. Na něm si děti zaskákaly s klokany, zahá-
zely si  míčky s  delfíny, zatančily se sloníkem Toníkem, papoušky 
zkrášlily barevným peřím, prošly opičí dráhou s opičkami, zahraba-
ly část svého těla do písku podobně jako to dělávají pštrosi a svými 
bosými tlapkami našlapovaly potichu a ostražitě v různorodém pří-
rodním terénu, a přitom se tvářily majestátně jako lvi.

Koncem června jsme se rozloučili s  kamarády, kteří půjdou po 
prázdninách do školy. Program byl tvořen tentokrát jen pro diváky 
ze školky.  Rozloučení zahrnovalo představení svého budoucího  

povolání, tanec na slovenskou píseň „Do školy sa těším“, plavbu lodí 
do dalekých, dětmi stále ještě neprozkoumaných, krajin a jízdu 
vláčkem pěkně pospolu. Následovalo pasování na školáky, tak jako 
tomu bývalo u rytířů. Po rozdání diplomů si děti zaskotačily  
v  rytmu diska a veliká sláva byla zakončena slavnostním obědem 
pořádaném open air. 

Milé děti a vážení rodiče, přejeme vám všem krásné a slunečné 
prázdniny se spoustou zážitků a našim budoucím prvňáčkům přeje-
me mnoho úspěchů v následující etapě života. 

za MŠ Romana Maliňáková, Šárka Chámová

ČERVEN - TO JE MĚSÍC V LÉTĚ, 
KTERÝ TEPLEM ZAHŘEJE TĚ
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KRAJ VYSOČINA – Policisté v Kraji Vysočina se i v letošním roce 
zapojí do celorepublikové preventivní akce s názvem Evropský den 
proti vloupání do obydlí. V  letošním roce připadá tento den proti 
vloupání na středu 16. června 2021. 

Po více než roce se všichni pomalu skrze pandemickou situaci  
začínáme vracet do „běžného života“. S postupným rozvolňováním 
začínáme navštěvovat kulturní, sportovní či společenské akce,  
cestujeme a méně se zdržujeme doma. Zloději tak získávají větší  
příležitost navštívit naše obydlí. Přestože si svůj majetek chráníme 
celoročně, pojďme si právě v tento den připomenout základní pravi-
dla zabezpečení objektů.

Dle dlouhodobých statistických výstupů se pachatelé dostávají  
do obydlí nejčastěji překonáním vstupních dveří, přes balkon nebo 
okny, která nechávají lidé v době své nepřítomnosti často nezabez-
pečená. Ponechání otevřené okenní ventilace či mikro ventilace 
mnohdy stačí pachateli k překonání a následnému vloupání do oby-
dlí. „Základem efektivního zabezpečení obydlí je proto zamykání  
a zavírání oken“ a to i ve chvílích, kdy si člověk odejde z domova jen 
na moment na nákup, nebo vynést odpadky.

Přestože v  období od 1. ledna 2021 do 30. května 2021 evidujeme 
nižší počet případů, jak vloupání do bytů, tak vloupání do rodin-
ných domů než za stejné období v roce předchozím, doporučujeme 
obezřetnost a důkladnou přípravu na zabezpečení obydlí zejména 
před odjezdem na letní dovolenou.

Byť počet vloupání do obydlí v celé Evropě v posledních letech klesá, 
tato trestná činnost stále patří mezi nejpočetnější. Tato kampaň 
upozorňuje na skutečnost, že na zabezpečení obydlí je třeba neustá-
le myslet, protože pachatelé dokáží využít jak toho, že jste odjeli na 
dovolenou, tak i toho, že jste si odskočili třeba jen do restaurace 
nebo na nákup. Komplexní zabezpečení obydlí zahrnuje nejen tech-
nické opatření a prostředky, ale je zejména o našem běžném chování 
a zvycích.

Statistika vloupání do bytů, rodinných domů (1. 1. – 31. 5.)

ČR ČR Vysočina Vysočina
2020 2021 2020 2021

Vloupání 
do bytů 805 576 9 4

Vloupání 
do rodinných 
domů

902 842 31 24

Preventivní doporučení

Prevence proti vloupání se rozhodně vyplatí, je proto důležité  
o zabezpečení obydlí přemýšlet ideálně již při jeho výstavbě. Dopo-
ručuje se také konzultovat s odborníky instalaci vhodného zabezpe-

čovacího systému pro váš byt či rodinný dům. Kombinovat lze me-
chanické zabezpečení (bezpečnostní dveře, zámky, bezpečnostní 
folie ad.) s  prvky elektronického zabezpečení s  oznamováním na 
mobilní telefon (alarmy, kamery). Pokud zvažujete nákup bezpeč-
nostních prvků bez odborné pomoci, rozhodně vždy volte certifiko-
vané výrobky.

 1) Neupozorňujte nikdy na svou nepřítomnost na sociálních  
  sítích a nechlubte se ve svém okolí odjezdem z domova.
 2) Chraňte své cennosti (trezory, možnost úschovy …) a pocit  
  osobního bezpečí. Nenechte si vloupáním pachatele narušit  
  integritu vašeho domova a soukromí. 
 3) Nastavte si kontrolu nad svým domovem se sousedy, kteří vám  
  na něj dohlídnou, pravidelně vybírají poštovní schránku  
  a zalévají květiny.
 4) Zabezpečení a dohled velmi pomáhají. Ale nejdůležitější jsou  
  opatření, která vás nic nestojí - nezapomínejte uzamknout  
  všechny vstupy, zavírejte okna, klíče nenechávejte volně  
  dostupné.

Pokud po návratu domů zjistíte, že se k vám někdo vloupal, nikdy 
nevstupujte sami dovnitř. Pachatel může být ještě na místě a vy  
můžete znehodnotit případné stopy. Neprodleně proto volejte  
linku tísňového volání 158.

Více informací k zabezpečení svých objektů je pro všechny zájemce 
k dispozici v mobilní aplikaci „Zabezpečte se“ (zdarma ke stažení) 
nebo na webových stránkách http://www.stopvloupani.cz.
 

Krajské ředitelství policie kraje Vysočina
oddělení tisku a prevence
nprap. Mgr. Martin Hron
vrchní inspektor
tel: 974 261 209
mobil: 725 103 451
e-mail: martin.hron@pcr.cz

EVROPSKÝ DEN PROTI VLOUPÁNÍ

Krajské ředitelství POLICIE kraje Vysočina

Kancelář ředitele krajského ředitelství
Oddělení tisku a prevence

Tisková zpráva – 14. června 2021
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Nabídka zaměstnání – práce, která dává smysl – 
staňte se ošetřovatelem/ošetřovatelkou seniorů

Nabízíme:
 • Pracovní poměr na plný úvazek v nepřetržitém provozu
 • Stabilní platové podmínky – výše platu podle vládou stanovených  
  platových podmínek (nařízení vlády číslo 603/2020 Sb.)
 • Příspěvek k penzijnímu pojištění a stravování
 • Příspěvek na kulturu
 • Příspěvek na provoz sportovních a tělovýchovných zařízení, 
  rehabilitačních zařízení včetně masáží
 • Příspěvek na nákup vitamínových přípravků
 • 5 týdnů dovolené

Požadujeme:
 • Schopnost empatie – ochota laskavě pečovat o staré lidi
 • Ochotu učit se novým věcem
 • Základní znalost práce s PC výhodou

V případě zájmu nás kontaktujte: 
  E-mailem: ales.sorf@ddcaslav.cz nebo info@ddcaslav.cz
  Telefonicky: 734 485 167 nebo 327 314 221
  Osobně na adrese: Nazaret 94, Čáslav – ředitel Ing. Aleš Šorf 

číslo 6 / červen 2021



V roce 1932 vyšla útlá brožurka s názvem Za starým Jeníkovem.  
Vydal ji autor nákladem vlastním tiskem V. Čepka z Čáslavi.  
Na rozdíl od zcela běžných zvyklostí, kdy je na titulní straně uvede-
no jméno autora, tomu zde tak není a jméno autora Jana Chvály  
najdeme až na poslední straně. Jde fakticky o soukromý tisk, nezá-
vislý na vydavateli, vedení města či na účelu nebo na té či oné  
příležitosti. Autor zde vystupuje skoro anonymně a zřejmě nemá 
snahu svojí osobu či své příbuzné nějak zvýrazňovat. Přitom jméno 
Chvála je v dějinách Jeníkova dost významné a mnozí z této rodiny 
zastávali v městě významné postavení. Josef Chvála byl v letech 1910 
– 1919 starostou města, v dějinách Sokola se uvádí, že Josef A. Chvá-
la byl starostou tělocvičné jednoty v letech 1907–1919. V publikaci  
J. A. Zeleného o dějinách města vydané v roce 1895 se uvádí, že dílo 
vzniklo za přispění místního radního Josefa Chvály st., Jan Chvála 
byl zřejmě jeho synovec. V časopisu Podoubraví v číslech 3 a 4,  
ročník XVII. v roce 1948 publikoval Fr. Chvála článek „Jeníkovská 
národní garda“ a v čísle  1, ročník XVIII.  v roce 1949  nalezneme 
obsáhlý článek Fr. Chvály o G. Jeníkovu v 17. a 18. století. Ježto ale  
se Jan Chvála ve své knize sebou či příbuznými nějak nezabývá,  
nebudu tak činit ani já.
 
Publikace se věnuje v celém rozsahu Golčovu Jeníkovu. Jde sice  
o publikaci nevelkou (24 stran + obálka), svým způsobem je to však 
publikace ojedinělá a to zejména snahou spojit některé historické 
pasáže s povídkami a poezií. Lze  ji tedy řadit i mezi beletrii. Obsah 
tvoří osm básní, jež se střídají se sedmi prozaickými útvary. Básně 
jsou většinou elegicky a teskně laděnou lyrikou (Píseň starodávná, 
Když lípa kvetla, Mateřídouška, Rodné hnízdo), v některých jsou  
citovány konkrétní, snad i skutečně žijící osoby (např. v básni Balada 
o Evě Zychové), či v náznacích jsou charakterizována určitá histo-
rická období (např. báseň „My“ s úvodní větou „O sídla naše v cizích 
jste rukou ...“). V úvodní básni Za starým Jeníkovem se pak autor 
vyznává ze své lásky k rodnému městu. Publikace obsahuje sedm 
útvarů prozaických, je to třeba humoreska o bezvýznamné příhodě 
(Slepý pasažér) a pak povídka typu „jak si bohatý nakonec mohl 
chudou vzít, když tato poklad našla a potřebnou pretenci tedy měla, 
čímž grunt se mohl rozšířit“ a svatba se pak konala v kostele  
u sv. Markéty, ten se nachází uprostřed dnešního hřbitova. (Tato  
povídka má název Pod starou Jakubkou). U této povídky se určuje  
i historické období, když po válce třicetileté byl Jeníkov vypálen 
a vylidněn a vrchnost povolávala osadníky pro opuštěné grunty své 
obce. V knížce jsou i beletristicky zpracované obrazy z pravěku 
včetně úvah nad chronologií nálezů archeologických. Z pojednání 
historických se zde objevuje pod názvem „Jan Žižka z Kalicha táhne 
Jeníkovem“ přehledně zpracovaná pasáž o období od prosince  
1421 do ledna 1422. Z historických pasáží považuji za nejhodnotněj-
ší kapitolu „Hospodářské a sociální poměry jeníkovských usedlíků  
v polovině 18. století“. V publikaci se objevuje i obecně známá  
pověst popisující lov na zubra, zde ovšem asi chronologie neodpoví-
dá, když se zde uvádí, že jde o loveckou příhodu před 3000 léty.  

Celé dílko dýše poněkud tesknotou, snad i trošku sentimentalitou,  
je však jako celek sympatické jak formou i obsahem, tak i odvahou 
pustit se do literatury, která se přestává držet prostého konstatování 
událostí dat a jmen. Určité komorní ladění dílka, které je možno 
chápat jako vyznání autora městu, ve kterém dlouhá léta žil, i jako 
projev romantického stesku nad zašlou minulostí města i nad zašlou 
vlastní mladostí, je dáno ostatně i způsobem vydání publikace, když 
jde fakticky o soukromý tisk. Je to v podstatě třetí publikace věnova-
ná Jeníkovu, když před tím vyšlo v roce 1895  jen dílo J. A. Zeleného 
o dějinách města a pak v roce 1927 vyšla publikace vydaná v souvis-
losti otevření sokolovny. Ve srovnání s těmito publikacemi, které 
jsou vždy přesně účelově zaměřeny a na nichž je vidět snaha na mi-
nimálním prostoru nashromáždit a zrekapitulovat maximum faktů, 
je tato knížka sympatická svým romantickým pojetím i snahou  
se vyhnout suché faktografii. Nejde tedy rozhodně o propagační tisk 
či účelový prospekt, např. plný název Golčův Jeníkov se neobjevuje 
nejen v názvu či v tiráži, ale dokonce ne ani vůbec v textu. Je to svým 
způsobem dost pochopitelné a blízké, neboť kolikrát skutečný  
Jeníkovák použije hovorově plného názvu města? Autorovi nešlo  
o soukromou slávu či popularitu, šlo asi spíše tak trochu o vytvoření 
zhmotněné vzpomínky pro sebe a duše spřízněné. Prozaické útvary 
jsou psány živým a poutavým slohem, básně spíše dojímají, než by 
byly vkladem do pokladnice české poezie. Ale o tom samozřejmě 
nešlo. Ostatně o záměru autora a i o jeho vlastním sebekritickém 
hodnocení svědčí úryvek, kde uvádí „bych poetou byl, tolik bych  
o tobě pěl“. Ježto byl autor asi jediným básníkem, který své verše 
věnoval rodnému městu, uvádím na závěr autorovu báseň, ve které 
jde vysloveně o Golčův  Jeníkov. (Tato báseň byla už i otištěna  
v časopisu Ozvěny vydávaném MNV a SKP v Golčově Jeníkově  
v č. 1. ročník IX. ze dne 18. ledna 1967.)

 Závoj zapomenutí leží na minulosti starého Jeníkova    
a nikdo nevzkřísí víc život minula, zmizely ve tmách věků.
 Jen v mé mysli žiješ, Jeníkove, ty lásko má.
 Snad nikdo se s tebou nepolaská, až mne tu nebude.
 Zapomenuté jsou zkazky dědů, jež vnukům byly hudbou tou nejsladší.
 V podvečer babička čítala starý nebeklíč
 a dědeček o mladých letech snil. To bylo kdys.
 Příběhy formanů, vyprávěné o zimních přástkách už jenom legendou jsou.
 Dávno už dozněl rytmus cepů pod došky stodol dřevěných
 a ty, tklivá písni starodávná, zdaž melodie tvá
 na dvoře mi zazní jako výraz štěstí srdce prostého?

LITERATURA:
CHVÁLA Jan: Za starým Jeníkovem, 1932
HOLÝ Jaroslav: Golčův Jeníkov a literatura, rukopis, 1971

JUDr. Jaroslav Holý

GOLČŮV JENÍKOV V LITERATUŘE
JAN CHVÁLA: ZA STARÝM JENÍKOVEM

UZÁVĚRKA do Listů z Golčova Jeníkova č. 7/2021:
 

své články, fotky, inzerci apod... zasílejte na listy@golcuv-jenikov.cz do 20. 7. 
Články budou uveřejněny až po potvrzovacím e-mailu. 

Pokud tento potvrzovací e-mail neobdržíte, 
volejte prosím na tel. č. 725 101 152.
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Domov důchodců Čáslav přijme 
do hlavního pracovního poměru:

Všeobecnou zdravotní sestru bez odborného dohledu

Nabízíme:
 • Pracovní poměr na plný úvazek v nepřetržitém provozu
 • Stabilní platové podmínky – výše platu podle vládou stanovených  
  platových podmínek (nařízení vlády číslo 603/2020 Sb.)
 • Příspěvek k penzijnímu pojištění a stravování
 • Příspěvek na kulturu
 • Příspěvek na provoz sportovních a tělovýchovných zařízení, 
  rehabilitačních zařízení včetně masáží
 • Příspěvek na nákup vitamínových přípravků
 • 5 týdnů dovolené

Požadujeme:
 • Schopnost empatie – laskavý přístup ke starým lidem
 •  Ochotu učit se novým věcem
 •  Základní znalost práce s PC výhodou

V případě zájmu nás kontaktujte: 
  E-mailem: ales.sorf@ddcaslav.cz nebo info@ddcaslav.cz
  Telefonicky: 734 485 167 nebo 327 314 221
  Osobně na adrese: Nazaret 94, Čáslav – ředitel Ing. Aleš Šorf
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